
 MOTIE
   Gemeenteraad van Geertruidenberg, bijeen 
   in Raamsdonksveer op 7 november 2019

Motie:  agendapunt 7 Begroting 2020-2023, Programma 1: Leefbaarheid, Wonen en Duurzaamheid

Constaterende dat:

 De afgelopen maanden op bepaalde plekken in de gemeente overlast is van ratten
 De gemeente niet (meer) doet aan ongediertebestrijding tenzij er gevaar is voor de 

volksgezondheid

Overwegende dat:

 Inwoners met hun hulpvraag bij de bestrijding van de ratten bij de gemeente geen gehoor 
vinden

 Het wenselijk is dat gemeente een ander antwoord dan: “Wij doen niet aan bestrijding” paraat 
heeft

 De oorzaak/oorzaken van de rattenoverlast door de gemeente onderzocht en aangepakt moet 
worden

 Voor niets de zon op gaat, dus wellicht kosten gemoeid zijn met het onderzoek en de treffen 
maatregelen

De raad is van mening dat

 Inwoners met hun vragen voor wat betreft de ongediertebestrijding (rattenoverlast) bij de 
gemeente terecht moeten kunnen en ondersteuning krijgen

De raad verzoekt het college:

 Een plan te maken om de oorzaak/oorzaken van de rattenoverlast in beeld te brengen en hoe 
we inwoners met hun hulpvragen terzijde te kunnen staan. Mochten er financiële middelen 
nodig zijn dan verzoek aan de raad voorleggen. 
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Minie van de Weerd Tommie Mertens


